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About Atos

Atos is a global leader in digital transformation with approximately 100,000 employees in 73 countries and annual revenue of around € 12 billion. European number one in Big Data, Cybersecurity, High Performance Computing and Digital Workplace, the Group provides Cloud services, Infrastructure & Data Management, Business & Platform solutions, as well as transactional services through Worldline, the European leader in the payment industry. With its cutting-edge technologies, digital expertise and industry knowledge, Atos supports the digital transformation of its clients across various business sectors: Defense, Financial Services, Health, Manufacturing, Media, Energy & Utilities, Public sector, Retail, Telecommunications and Transportation. The Group is the Worldwide Information Technology Partner for the Olympic & Paralympic Games and operates under the brands Atos, Atos Consulting, Atos Worldgrid, Bull, Canopy, Unify and Worldline. Atos SE (Societas Europaea) is listed on the CAC40 Paris stock index.



À propos d’Atos

[bookmark: _GoBack]Atos est un leader mondial en matière de transformation digitale qui dispose d’un chiffre d’affaires annuel d’environ 12 milliards d’euros et qui emploie près de 100 000 personnes dans 73 pays. Numéro un européen du Big Data, de la cybersécurité, des supercalculateurs et de l’environnement de travail connecté, le Groupe fournit des services Cloud, solutions d’infrastructure et de gestion de données, applications et plateformes métiers, ainsi que des services transactionnels par l’intermédiaire de Worldline, le leader européen des services de paiement. Avec ses technologies de pointe, son expertise dans le domaine digital et sa connaissance du monde de l’entreprise, Atos soutient la transformation digitale de ses clients au sein d’entreprises de secteurs variés : défense, services financiers, santé, fabrication, médias, services et énergie, secteur public, vente au détail, télécommunications et transports. Le Groupe est le partenaire mondial des Jeux Olympiques et Paralympiques en matière de technologies de l’information et regroupe les marques Atos, Atos Consulting, Atos Worldgrid, Bull, Canopy, Unify et Worldline. Atos SE (Societas Europaea) a été intégré à l’indice CAC40 de la bourse de Paris.
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